
Schůze Komise pro životní prostředí, 29. 5. 2024

Klubovna pod Normou
Přítomni: Martina Řebíček, Martin Mach, Markéta Marešová, Ivana Zikmundová, Johana 
Benešová

1) Zahrada základní a mateřské školy

Martina  Řebíček informovala,  že  21.  5.  2024 proběhla  schůzka s vedením školy  ohledně
revitalizace dětského hřiště na zahradě staré školy na Vinořském náměstí (MŠ) za účasti paní
Vaculové za úřad MČ, M. Macha za Radu MČ a přizvána byla Ing. arch. J. Zacharová.

Nejprve je nutné zjistit, v jakém stavu jsou herní prvky, co je třeba vyměnit (obnova/ výměna
prvků). 
Požadavky ze strany školy - domeček na hraní, herní prvek se skluzavkou, zemní trampolína
a nový domek na hračky.
Vedení školy bylo přislíbeno, že paní Vaculová ve spolupráci s M. Řebíček zajistí přípravu
návrhu revitalizace zahrady/dětského hřiště. Návrh bude řešit výběr nových herních prvků a
jejich rozmístění včetně vhodného zastínění a výsadbu stromů. 
Je  žádoucí  usilovat  o  maximální  soulad  herních  i  dalších  prvků  v zahradě  (jednotný
a kultivovaný vzhled), a pokud možno do budoucna postupovat takto u všech zahrad ZŠ, MŠ
a dětských hřišť ve Vinoři, aby vznikly malé vkusné a funkční „dětské parky“ s maximální
přidanou hodnotou a ne jenom soubor herních prvků.

2) Revitalizace vinořského náměstí 

Veřejný prostor  před  školou na  Vinořském náměstí  je  vhodné nově upravit,  doplnit  nové
prvky  (trvalkové  záhony  a  růže,  návrh  na  bylinkový  záhon  před  farou),  odclonění
komunikace. Komise navrhuje odstranění přestárlých thújí a kalin.
Zpevněné prostranství bezprostředně před školou je vhodné upravit s ohledem na děti, které
se zde pohybují, dětské lavičky, navrženo umístění vhodného uměleckého prvku. 
Požadavek na ohrazení, příp. přemístění kontejneru na směsný odpad, který je hned vedle
vstupu do školy, kde rodiče čekají na děti. Diskutována možnost zastřešení zádveří. 

3) Pozemek v Žabokřiku – nedošlo k žádnému pokroku v předání pozemků MČ.

Zapsala: J. Benešová




